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Conceptverslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling Stand van zaken Biezenkamp op 
26 november 2015 in vergaderzaal 6 van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter: De heer K. Roskam  
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de uitwisseling om 20.00 uur. 
 

20.00 – 21.00 uur 
Stand van zaken 
Biezenkamp 

Wethouder Overweg wil de raad informeren over de planning en punten 
die nog niet uitgekristalliseerd zijn van de nieuwe Biezenkamp. 
 
Planinhoud 
De heer Bals, afdeling Beleid verzorgt een presentatie over de nieuwe 
Biezenkamp. Op 18 december 2014 is de raad akkoord gegaan met het 
kader van de planwijziging. Er lag een nieuw kader op hoofdlijnen en de 
taak was het plan verder uit te werken met de klankbordgroep. De klank-
borgroep heeft tussen februari en mei 2015 meegedacht. Het plan is in het 
najaar van 2015 uitgewerkt en de procedures en uitvoering staan voor 
2016 en verder op de planning. 
 
Het nieuwe plan lijkt sterk op het plan van juni maar er zijn vrij veel ver-
schillen. Die verschillen betreffen vooral details die voor het functioneren 
van het gebied belangrijk zijn. Het linkerdeel van het plan is af. Het U-blok 
blijft in stand en het plein krijgt een andere materialisatie. 
 
De materialen, die al in 2011 zijn vastgesteld, blijven ongewijzigd. 
 
Ossensteegje 
Het Ossensteegje vormde een dilemma. De ondernemers wilden tweerich-
tingsverkeer, maar de raad en de klankbordgroep wilden er fietsers. Dat 
lukt echter niet. Nu zullen de fietsers over het plein gaan, als gast. Daar-
achter wordt het Ossensteegje ingericht met tweerichtingsverkeer voor au-
to's overdag. Na 18.00 uur 's avonds wordt de steeg afgesloten voor auto's 
en op zondag ook. Een uitzondering geldt voor de vrachtwagen die de Lidl 
bevoorraadt. Die moet er om 's ochtends 07.00 uur door kunnen. 
 
Verkeerskundig past tweerichtingsverkeer net. Er is één smal stukje waar 
twee auto's elkaar alleen rustig kunnen passeren. Dat zet een rem op het 
gebruik van deze route als doorgaande route. Het doel was bestemmings-
verkeer mogelijk te maken en doorgaand verkeer te ontmoedigen, zodat 
de overlast van het verkeer voor bewoners minimaal is. 
 
Het is nog onbekend hoe het Ossensteegje wordt afgesloten. Een ver-
keersbord volstaat niet, dus er komt waarschijnlijk een fysieke maatregel, 
zoals een paal of camerasysteem. 
 
In het Ossensteegje is een smalle stoep voor voetgangers. De verwach-
ting is dat voetgangers over het plein lopen en niet door het Ossensteegje. 
 
De noordzijde van het Ossensteegje wordt voorzien van groen op kokos-
matten. Dat absorbeert geluid. 
 
Lidl 
De ingang van de appartementen is verschoven en de entree van de Lidl 
komt op het plein en niet op de parkeerplaats.  
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Het laden en lossen gebeurt in het Ossensteegje. De vrachtwagens mo-
gen alleen van links naar rechts en niet andersom. Voor het laden en los-
sen komt een loading dock. Daardoor gaat het laden en lossen sneller en 
is er minder geluidsoverlast. De hoek van het laden en lossen is nog een 
aandachtspunt en dat is ook een zorgpunt van de klankbordgroep. Het is 
nog onduidelijk hoe de vrachtwagen verder rijdt en of hij dan tegen het 
verkeer inrijdt. De wethouder zegt toe daarop terug te komen. 
 
Terug naar het oude plan van laden en lossen heeft consequenties voor 
het hele plan en is daarom geen optie. 
 
Wethouder Overweg voegt toe dat het proces anders is verlopen. De 
klankbordgroep zou oplossingen bedenken en volgens de ondernemer is 
dit de beste oplossing. De oplossing is een samenspel tussen klankbord-
groep en de ondernemer en de gemeente is ermee akkoord gegaan.  
90% is akkoord. Als het niet lukt om er uit te komen, zal de gemeente een 
beslissing nemen, maar zover is het niet.  
 
De heer Mulder van Heijmans, vult aan dat de Lidl ervaring met deze op-
lossing heeft en dat de oplossing duurder is voor de Lidl. 
 
De heer Bals vervolgt dat de Lidl 1055 m2 vloeroppervlak heeft. Dat is bin-
nen het kader en het vloeroppervlak van de winkels neemt niet toe. Op de 
verdiepingen komen achttien appartementen. Die worden in dezelfde stijl 
gebouwd als de andere nieuwbouw in Biezenkamp. 
 
De detaillering van het linkerblok is af en voor het rechterdeel wordt een 
inrichtingsplan gemaakt.  
 
De klankbordgroep voelt zich gehoord in het proces, alleen het laden en 
lossen en de bekleding van de stenen muren in het Ossensteegje behoe-
ven nog aandacht. 
 
Kleine Beer 
Op dit terrein is een andere klankbordgroep van omwonenden en die heeft 
Heijmans uitgenodigd. Het gaat om het stuk waar de basisschool stond. 
Daar komt architectuur die een overbrugging maakt tussen de groene ja-
ren '70 wijk en de steniger, voller en drukkere Biezenkamp. Het MFC is 
kleiner geworden en dat biedt meer mogelijkheden voor woningbouw. 
Sommige mensen wonen aan een woonpad en dat is een bewuste keuze. 
Het groen blijft. 
 
Er komen 21 rijwoningen met een parkeerplaats in het midden. Om het 
verkeer naar het MFC te scheiden van het verkeer naar de parkeerplaats, 
komt er een opening in de rij. 
 
De tweekappers hebben één parkeerplaats bij het huis en het bezoek kan 
parkeren bij de Tolplaats. Het gebied voldoet zelfstandig aan de parkeer-
norm.  
 
U-blok 
Het U-blok en de platanen blijven behouden. De gevel wordt aan de bui-
tenkant geïsoleerd, gestuukt en krijgt een lichte kleur grijs en een donkere 
plint. De pui gaat weg. Er komen winkels in of een grand café. Aan de bo-
venkant verandert weinig.  
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De buitenwanden worden ook geïsoleerd en gestuukt. Het stucwerk sluit 
aan bij het keiwerk in de Biezenkamp. Er zijn veel gestuukte delen in de 
Biezenkamp. 't Sas in Breda was de inspiratiebron. Er zal tussen de 1250 
m2 en 1365 m2 winkeloppervlak zijn. De markt kan blijven. De plantenbak-
ken in het ontwerp hebben wieltjes zodat ze verschoven kunnen worden 
voor de marktkramen. 
 
De bevoorrading van de winkels zal plaatsvinden in de opening van de U. 
Dat is nu privéterrein en grotendeels van de gemeente. Dat wordt straks 
via Heijmans weer verkocht en dan is het weer het achtererf van de bewo-
ners. Het is geen parkeerplaats.  
 
De heer Mulder vult aan dat gekozen is om een afwijkend paviljoen te 
maken, in de lijn van zoals het bedoeld was maar dan van deze tijd. Er 
komt mooie grondverlichting en hij is ook met verlichting van de bomen 
bezig. Heijmans is met partijen in gesprek over de winkelruimte maar er 
zijn geen concrete toezeggingen. Er wordt gekeken naar het bestem-
mingsplan en afspraken over leefbaarheid en geluidsoverlast. 
 
Het U-blok wordt er beter van als het wordt opgevuld maar helemaal op-
knappen is ingewikkeld en duur. Daar is nu geen concreet vooruitzicht op 
en het zou in een volgend plan kunnen. Het huidige plan gaat ervan uit dat 
de binnenruimte blijft bestaan. De achterkant van het U-blok wordt wel op-
geknapt net als de voorkant, maar het is nog onbekend hoe. 
 
Wethouder Overweg zegt toe uit te zoeken of een bestemmingsplanwijzi-
ging nodig is. Met de bewoners van de vier ramen rechtsboven wordt een 
VvE opgericht. De gemeente is eigenaar van de ruimte beneden. In het U-
blok kan ook beneden gewoond worden. 
 
Planning 
Maandagavond 30 november 2015 is er een informatieavond voor de 
buurt over dit gebied. De verkoopprijs zal liggen tussen € 240.000,00 en 
€ 400.000,00. 
 
In het voorjaar van 2016 starten de procedures voor wijziging van twee 
bestemmingsplannen. Er komen twee plannen, zodat het ene plan niet op 
het andere hoeft te wachten. 
 
In maart/april 2016 start de inrichting van het plein van zuid naar noord, 
aan linkerkant van de kaart. In april/mei 2016 start de aanpassing van de 
gevel van het U-blok en in het najaar van 2016 start blok L. Deze planning 
is exclusief procedurerisico's. 
 
Wethouder Overweg geeft aan binnen het financiële kader te blijven dat 
de raad gesteld heeft. Mocht het afwijken dan komt hij terug bij de raad. 
 
Besluiten  
De raad moet twee bestemmingsplannen goedkeuren. Het college moet 
een nieuw contract sluiten met Heijmans omdat het bestaande contract 
gaat over het oude plan. Voor het Ossensteegje is een verkeersbesluit no-
dig. Verder zijn er bouwvergunningen nodig. 
 
Overwogen wordt om de raad te verzoeken alle besluiten in één keer te 
nemen, in plaats van alles apart in procedure zetten.  
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Dat mag, maar alleen als de raad daarmee akkoord gaat.  
 
Klankbordgroep 
De klankbordgroep is voor overdekt laden en lossen. Het voordeel is dat 
vrachtwagen erin rijdt en dan heb je weinig last van geluid. In het L-blok 
stond dat ook. Nu komt er een kuil waar de vrachtwagen inrijdt en die kuil 
is niet geluiddicht. Zorgen van omwonenden gaan over het achteruitrijden 
van de vrachtwagen en het later weer omhoogrijden. De klankbordgroep is 
nog niet zo optimistisch. 
  

Sluiting De voorzitter sluit de uitwisseling om 21.02 uur. 
 


